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001/18: Godkjenning av møteinnkalling og sakliste 

 

Behandling: 

Merknad: innkalling må ut minst ei veke før.  
 

Vedtak: 

 Møteinnkalling og sakliste vert godkjent. Samrøystes vedteke.  

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

002/18: Godkjenning av møtebok 

 

Behandling: 

 
 

Vedtak: 

Møtebok frå sist møte vert godkjent. Vedteke med 3 røysta og to røysta blankt.  

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

003/18: Referatsaker 

 

Behandling: 

Merknader:  Årsverk for 2017 er 73,6 per 31.12.2017, mens det fram til nå i 2018 er 77. Må finne ut 
kva som er orsaka til dette.   
Roy Asle Tungland(Krf) er det kjend at noko at dette skyllast arbeidsmiljø.  
Bjarte Villanger det er langtidssjukefråveret har godt opp 4% frå 2016.  
Torill H. Horgen korleis får ein vete at det er sjukemelding som skyllast arbeidsmiljø.  
Stig Øien vil ikkje vete, men vil vete at det vert fulgd opp.  
Ingebjørg viktig å ta tak i problema med ein gong.     
 

Vedtak: 

Referatsaker vert tekne til orientering.  samrøystes vedteke.  

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 



 

 

 

004/18: Handsaming av avviksmeldingar 2018 

 

Behandling: 

 
 

Vedtak: 

Avviksmeldingane vert teke til orientering. Samrøystes vedteke.  

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

005/18: Val av ny leiar 

 

Behandling: 

Det er vanleg at ordførar er leiar, når arbeidsgjevar har leiar for AMU.  
 

Vedtak: 

Det vert heldt val av ny leiar til arbeidsmiljøutvalet.  Ordførar tek over som leiar i AMU for neste 
toårs periode. Samrøystes vedteke.  

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

006/18: Varslingssystem 

 

Behandling: 

Merknader: Ingebjørg Vamråk ein må ha eit varslingssystem, men ein bør ikkje oppfordra til varsling. 
Det er viktig at vi har det. Vi har ikkje anna enn det som følgjer lova. Det er viktig at folk har 
moglegheit. Systemet er lett å bruke, men uavhengig av andre system. Det koster lite.  
Det er mogleg å ha ein annonym varsling mellom annonym varsler og leiar.  
Det kan takast i bruk snarleg og ein får med interanett på kjøpet.  
 

Vedtak: 

Fedje kommune vel å ta i bruk varslingssystemet som er presentert i vedlegget.  Samrøystes vedtake.  

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 



 

 

 

007/18: Årsmelding 2017 Arbeidsmiljøutvalet 

 

Behandling: 

Torill H. Horgen(H) det må vere ein rutine for korleis ein tek opp avviksmeldingar med den det vert 
meldt om.  
Det viktigste er å få eit avvik løyst og lukka.   
Folketalet har gått ned på Fedje i 2017.  
 

Vedtak: 

Årsmeldinga frå arbeidsmiljøutvalet vert godkjent slik ho ligg føre.  

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

008/18: Eventuelt 

 

Behandling: 

Stig Øien det er korttidspasienter som ønskjer å bruke wifi, men sjukeheimen har ikkje wifi.  Bjarte 
Villanger seier det er ingen økonomiske omsyn som gjer at det ikkje er wifi.  
Bjarte Villanger vi får nytt verneom, fordi Bjarte Villanger har fått personalansvar. Ilka Verhofstad går 
inn som nytt verneombud for Bjarte Villanger. Verneombudene må velje nytt hovudverneombud.  
 

Vedtak: 

 
 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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